
SOKOLOVSKO

Skoro deset let strávil tento rodák ze Sokolova v USA. Po maturitě 
na sokolovském gymnáziu odešel na University of Maryland Baltimore
County, kde studoval obor Film a business. Filmovému průmyslu se také
dalších pět let profesně věnoval. Pak se vrátil do Evropy a 11 let strávil 
v Evropském parlamentu jako vedoucí kanceláře. Navíc začal studovat
práva na ZČU v Plzni, která úspěšně dokončil a dnes je druhým rokem
koncipientem advokátní kanceláře Kocián, Šolc, Balaštík. Ta patří k těm
největším a nejkvalitnějším v České republice. A co se Josefu Novotnému
líbí na Karlovarském kraji? „Je to tu pro mě prostě „doma“. Je to malý,
ale krásný kraj. Miluju místní přírodu, chybí mi snad jen moře. Nacestoval
jsem se dost a nechtěl bych žít někde na pražské periferii,“ říká rozhodně.

TOMÁŠ MUSIL - JEDNATEL EPT CONNECTOR S.R.O.

Rodák z Prahy, který ale od roku 2007 žije v Karlovarském kraji, kam se
přestěhoval částečně i díky zajímavé pracovní nabídce. Je absolventem
ČVUT, fakulty elektrotechnické oboru Technologické systémy, při
zaměstnání si ještě rozšířil vzdělání o obor Průmyslového inženýrství na
akademii Produktivity a inovací. Z pozice výrobního technologa se
vypracoval na pozici vedoucího oddělení, pak přestoupil do společnosti
ept connector s.r.o., kde se z průmyslového inženýra vypracoval až na
pozici jednatele firmy. Karlovarský kraj už považuje za svůj domov a
život v něm oproti Praze považuje za mnohem pohodlnější a vyváženější,
co se pracovních, rodinných i volnočasových aktivit týká. „V
Karlovarském kraji je vše, co potřebuji a jsem zde rád,“ říká Tomáš Musil.

Pochází ze Sokolova, kde vystudoval gymnázium. Po krátkém pobytu v
zahraničí vedla jeho cesta do oblasti energetiky včetně investic a výstavby
technologických celků, kde se pohybuje již od roku 1992. Od roku 2000 stál 
v čele v tehdejší době nejmodernější elektrárny v Česku – paroplynové
elektrárny ve Vřesové, kterou vedl do roku 2012. Následně měl jako obchodní
ředitel na starosti prodej elektrické energie, tepla a chemických produktů.
Díky bohatým zkušenostem s netradičními energetickými řešeními byl v roce
2019 pověřen řízením celého Zpracovatelského úseku. V červnu 2020 se stal
místopředsedou představenstva společnosti Sokolovská uhelná a skupiny
SUAS GROUP. Ve skupině má mimo jiné na starosti právě společnost SUAS
Clean Energy, která připravuje a realizuje moderní energetické projekty. 
Ve své práci se neobejde bez znalosti němčiny a angličtiny. Nedá dopustit 
na Sokolovsko, jeho historii spjatou s těžbou, i současnost, která patří
citlivým
úpravám krajiny i orientaci na nové zdroje energie.

JOSEF NOVOTNÝ – KONCIPIENT V KOCIÁN, ŠOLC, BALAŠTÍK

DAVID NAJVAR - MÍSTOPŘEDSEDA PŘEDSTAVENSTVA
SPOLEČNOSTI SOKOLOVSKÁ UHELNÁ, PRÁVNÍ NÁSTUPCE, A.S. 
A SKUPINY SUAS GROUP A.S.



AŠSKO

Ašsko si pro svůj pracovní život zvolil Pavel Isteník, který pochází z
Chomutova, kam se na víkendy vrací za rodinou. Po studiu na Univerzitě
Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem a Vysoké škole finanční          
 a správní v Praze zahájil svoji profesní kariéru v německé společnosti, ve
které si postupně během jednadvaceti let prošel různými pozicemi. Nyní je
už šestým rokem jednatelem společnosti HEINZ-GLAS DECOR s.r.o. v
Hranicích u Aše, která je celosvětovým lídrem v oblasti vývoje a výroby
vysoce kvalitních kosmetických a parfumerských flakonů. „Nejvíce se mi na
Ašsku líbí úžasná příroda, kterou by nám mnoho jiných regionů mohlo
závidět. Výhodou je i blízkost hranic s Německem a historie textilního
průmyslu, jelikož v regionu je tím pádem mnoho šikovných a technicky
zdatných lidí,“ chválí si život v nejzápadnějším koutu republiky.

MILAN ŠTÍBR -  PLANT MANAGER PETAINER HOLDING CZECH S.R.O.

Rodák z Tachovska a absolvent Západočeské univerzity, fakulty
ekonomické Cheb a následně Fakulty sociálněekonomické Univerzity
J.E.Purkyně žije v Karlovarském kraji trvale od roku 2010. Působí 
na Ašsku, kde v roce 2011 začal pracovat ve firmě Petainer Czech
Holding na pozici manažera pro centrální plánování celé skupiny. 
V roce 2013 pak povýšil a stal se ředitelem ašské provozovny, ve které
pracuje 170 zaměstnanců. Karlovarský kraj dle jeho slov nabízí
zajímavé možnosti v oblasti volnočasových aktivit, ale je i ideálním
místem pro práci a život mimo pulsujících velkých měst.

Vyrůstala v Tachově a vystudovala vysoké školy v Plzni, v Praze, ale také v
Regensburgu a Hagenu. Nejprve zamířila do akademické sféry, ze které se
přesunula do koncernu VW. „V roce 1997 se mi naskytla příležitost pomoct se
zakládáním firmy Abydos. Ani ve snu by mě tehdy nenapadlo, že firmu
nakonec postupně odkoupím a budu dlouhodobě pracovat na jejím rozvoji a
hlavně že budu mít zodpovědnost za 200 zaměstnanců,“ říká Olga Kupec,
která je mimo jiné i držitelkou titulu Manažer roku. Společnost Abydos se
zabývá především opracováním kovových odlitků, jejich broušením,
lakováním a dalšími povrchovými úpravami. „Líbí se mi specifika regionu,
která z nás dělají poměrně svérázný kraj, ale zároveň poskytují obrovské
příležitosti. Líbí se mi poloha regionu u německých hranic, nádherná příroda,
kouzlo lázeňských měst, … Je toho mnoho,“ říká Olga Kupec.

PAVEL ISTENÍK - ŘEDITEL HEINZ-GLAS DECOR S.R.O.

OLGA KUPEC - JEDNATELKA ABYDOS S.R.O.



CHEBSKO

Rodák z Chebu, ještě při studiu práv začal podnikat a od roku 2008
působí jako majitel či spolumajitel několika firem, zejména v oblasti
strojírenství. Od roku 2018 je majitelem tradičního výrobce
elektroměrových rozvaděčů a kovového nábytku společnosti Elroz
Invest, sídlící v Plesné na Chebsku. V roce 2021 uvedla firma na trh
oceňovanou značku designového nábytku FLEYSEN. Za záchranu a
rozvoj této společnosti, získal jako teprve druhý oceněný titul EY
Podnikatel roku Karlovarského kraje. Od roku 2019 působí jako
místopředseda Krajské hospodářské komory Karlovarského kraje.

JIŘÍ STRÁDAL - JEDNATEL HF-CZECHFORGE S.R.O.

Úspěšný manažer a rodák z Chebu je absolventem Vysoké školy
ekonomické. Svou kariéru začal v roce 2003 na městském úřadě 
v Chebu, kde se mimo jiné podílel na zrodu první etapy chebské
průmyslové zóny a jako její manažer vedl jednání s potenciálními
investory. Následně přijal nabídku jednoho z nich, společnosti HF-
Czechforge, a nastoupil v roce 2006 na pozici jejího finančního a
personálního ředitele. Firma HF-Czechforge je moderní zápustková
kovárna a Jiří Strádal je od září roku 2010 jejím jednatelem. Zároveň je
členem vedení celého koncernu Hammerwerk. Cheb je pro něj jasný
domov, silný vztah však má k celému Karlovarskému kraji. „Historická
tradice a velké výzvy do budoucna,“ tak vidí náš kraj Jiří Strádal.

Je chebský rodák a patriot. Vystudoval mezinárodní vztahy a evropská
studia a MBA program Management, organizace a řízení. Od roku 2006 byl
zastupitelem, v letech 2010 až 2014 byl 1. místostarostou města Chebu.
Významně se zasloužil o rozšíření chebského průmyslového parku     a vznik
nových pracovních příležitostí. Ve svém profesním životě se věnuje
poradenství při investičních záměrech v Karlovarském kraji. Jeho další firmy
podnikají v oblastech přípravy průmyslových a rezidenčních staveb, 
v obchodu a ve službách. V poslední době je také aktivní při rozvoji Statku
Doubrava. Je předsedou představenstva Krajské hospodářské komory
Karlovarského kraje, výkonným sekretářem Rotary Clubu Cheb a členem
výkonného výboru Panevropské unie Česka. Mezi jeho zájmy patří historie,
přeshraniční spolupráce a politika.

FILIP DUŠEK – MAJITEL SPOLEČNOSTI ELROZ INVEST S.R.O.

TOMÁŠ LINDA – PŘEDSEDA PŘEDSTAVENSTVA KRAJSKÉ
HOSPODÁŘSKÉ KOMORY KARLOVARSKÉHO KRAJE, JEDNATEL
NĚKOLIKA FIREM



MARIÁNSKOLÁZEŇSKO

„Život je zde pro mne po duševní stránce mnohem hodnotnější než
např. v hlavním městě,“ říká o Mariánských Lázních absolventka
místního gymnázia a následně Vysoké škole ekonomické v Praze. Za
svůj celoživotní cíl vždy považovala možnost věnovat se jazykům a
některé z oblastí turismu a využít tyto znalosti a uplatnit je právě v
Mariánských Lázních. A to se jí povedlo. Její kariéra je spjatá se
společností Léčebné lázně Mariánské Lázně, kde brigádně pracovala už
během studií. Během let stoupala po kariérním žebříčku stále výš a nyní
ve společnosti zastává funkci personální ředitelky. „Region pro mne
znamená domov. Místo, kde mám rodinu, 5 minut do práce, města i do
lesa. Jsem hrdá, co region nabízí v oblasti lázeňství, přírody, památek a
pohostinnosti,” uvádí směrem k našemu kraji.

KAREL KALIVODA - GENERÁLNÍ ŘEDITEL LÉČEBNÉ LÁZNĚ
MARIÁNSKÉ LÁZNĚ A.S.

Už v dětství se s rodiči přestěhoval z Ostrova nad Ohří do Mariánských Lázní.
Kvůli studiu a práci na sedm let zakotvil v Praze, pak se ale do města vrátil.   
 V oboru hotelnictví a lázeňství si prošel snad všemi pozicemi a vypracoval se
až na post generální ředitele. Zodpovídá za sedm hotelů, společnost ale
vlastní také třeba kolonádu, Společenský dům Casino, jednotlivé pitné
pavilony a rozsáhlou infrastrukturu přírodních léčivých zdrojů. Na životě         
 v regionu oceňuje čistý vzduch, přírodní bohatství, široké možnosti
sportovního vyžití, nabídku volnočasových aktivit a také krátkou dojezdovou
vzdálenost mezi domovem a zaměstnáním. Mohu srovnat zejména s Prahou  
 a rozhodně se mi v našem regionu žije i pracuje lépe, klidněji a s celkově
menší mírou stresové zátěže. Mám více času na svou rodinu a aktivněji trávím
svůj volný čas. Vzhledem k menší hustotě osídlení se zde na jednu stranu lépe
a jednodušeji navazují sociální kontakty a na druhou stranu je zde větší míra
společenské odpovědnosti v porovnání s velkými městy, kde se žije více         
 v anonymitě,“ porovnává pozitiva s negativy.

Do Mariánských Lázní se Markéta Hovorková vrátila po studiu na vysoké
škole a třiadvaceti letech úspěšné kariéry v Praze, kde působila například v
IKEMu. „Získala jsem mnoho zkušeností nejen na poli medicínském,
vědeckém, ale i v rovině manažerské. Měla jsem čest spolupracovat s
mnoha velmi inteligentními lidmi. Nicméně vždy jsem věděla, že se jednou
vrátím domů, do Mariánských Lázní, a tak jsme se s manželem rozhodli a
opravdu naskočili do nového vlaku,” říká lékařka, která se do města vrátila v
květnu 2022. Nyní pracuje jako hlavní lékařka ve společnosti Léčebné lázně
Mariánské Lázně. Za velmi důležitou součást své práce považuje výzkumnou
činnost. S celým týmem se snaží objektivizovat přínos lázeňské léčby a
prokázat její pozitivní vliv na zdraví.

EDITA JÁDLOVSKÁ – PERSONÁLNÍ ŘEDITELKA LÉČEBNÉ LÁZNĚ
MARIÁNSKÉ LÁZNĚ A.S.

MARKÉTA HOVORKOVÁ - HLAVNÍ LÉKAŘ SPOLEČNOSTI
LÉČEBNÉ LÁZNĚ MARIÁNSKÉ LÁZNĚ A.S.



KARLOVARSKO

Je hrdý regionální patriot, který se narodil v Kynšperku nad Ohří. Začínal
na pozici řadového hasiče a postupně se vypracoval až na ředitele
Hasičského záchranného sboru Karlovarského kraje. Ačkoliv již získal
doktorát z Vysoké školy Báňské, stále se vzdělává, momentálně na Institutu
veřejné správy. Rád tráví čas v přírodě a zdejší lesy považuje za
nejkrásnější z celé České republiky. „Když se bavím s lidmi v Evropě i mimo
ni o České republice, zpravidla cizinci znají Prahu. Jestli si vzpomenou na
další české město, potom je to náš „Carlsbad“, nikoliv Brno či Ostrava,“
mluví ze své zkušenosti Oldřich Volf. „Náš kraj potřebuje vzdělané mladé
lidi, abychom dokázali zdejší potenciál naplno využít.“

JINDŘICH KRAUSZ - GENERÁLNÍ ŘEDITEL GRANDHOTELU PUPP S.R.O.

Pochází z Krásné Lípy a je absolventem Hotelové školy v Liberci. Do
Karlovarského kraje se přestěhoval v roce 2018, kdy přijal nabídku stát
se ředitelem Grandhotelu Pupp. Svou kariéru začal v 19 letech po
škole, kdy vedl menší bar v Liberci a následně přešel na pozici
manažera cateringu a restaurací pro divizi Coloseum restaurants. 
Ve 26 letech se přestěhoval do Prahy a vedl jako Food & Beverage
manager hotel Don Giovanni, později pak přijal nabídku vést Café
Louvre. Ve 30 letech přišla nabídka z Karlových Varů a od té doby
působí v našem regionu. Největší výhodu Karlovarského kraje spatřuje
v tom, že v rámci republiky patří mezi nejméně „objevené“ regiony.
Velkou výhodu vidí také v unikátním mixu historie, architektury,
přírody, kulturního bohatství a sportovních aktivit - to vše v relativní
blízkosti u sebe.

Studoval a pracoval v Praze, má za sebou i pracovní stáž v USA. I přesto se
Lukáš Siřínek z Ostrova vrátil do rodného kraje. Našel se v manažerských
pozicích, ve kterých může uplatnit nejen své znalosti ze dvou vysokých škol,
ale také zkušenosti z řadových pozic, které si během studií vyzkoušel. Jak
sám říká, Karlovarský kraj má velmi rád pro jeho rozmanitost a současně
specifičnost nejen z hlediska pracovních možností, ale i možností pro běžný
život a vyžití v rámci volnočasových aktivit. „Mezi výhody nesporně patří jeho
přiměřená velikost, kvalita a rozsah poskytovaných služeb a celková životní
úroveň, která je zde velmi dobrá. Toto vše patřilo mezi důvody, proč jsem se
vrátil zpátky do našeho regionu,“ vysvětluje.

OLDŘICH VOLF - ŘEDITEL HASIČSKÉHO ZÁCHRANNÉHO SBORU
KARLOVARSKÉHO KRAJE

LUKÁŠ SIŘÍNEK - MÍSTOPŘEDSEDA PŘEDSTAVENSTVA
POVĚŘENÝ ŘÍZENÍM SPOLEČNOSTI DOPRAVNÍ PODNIK KARLOVY
VARY, A. S.



OSTROVSKO

Rodák ze Skalné, po většinu života trvale žijící v Karlových Varech.
Absolvent oboru Informační Technologie na VŠE, který studoval též na
Copenhagen University. Svou kariéru začal na pozici asistenta vedoucího
logistiky a přes profese vedoucího projektu implementace SAP a jiných IT
projektů, vedoucího logistiky, vedoucího výroby, vedoucího projektu
výstavby nového závodu, dnes zastává pozici Plant managera v přední
světové firmě vyrábějící konektory a kabelové svazky pro rozmanité
průmyslové aplikace. „Po studiích v Praze a cizině jsme se rozhodli s
manželkou vrátit do rodného kraje proto, že jsme to považovali a stále
považujeme za dobré pro nás i pro tento kraj. Cítíme se zde jako doma,
našich pět synů zde má dědečka a babičky, se kterými mohli strávit krásné
dětství, a zároveň vnímáme potřebu podílet se na pozitivním ovlivňování
našeho okolí,“ vysvětluje svůj vztah k našemu kraji Jiří Gerner.

MICHAL HORNÁK - JEDNATEL WITTE ACCESS TECHNOLOGY, S.R.O.

Pochází z Neratovic ve Středočeském kraji a během své pracovní
kariéry bydlel na mnoha místech České republiky, ale i ve Francii a v
Číně. V Karlovarském kraji, který si zamiloval, žije od roku 2017, kdy se
stal jednatelem WITTE Automotive. Tato společnost má výrobní
závody v Ostrově a Nejdku a v současné době je největším
zaměstnavatelem v Karlovarském kraji. V regionu vidí mnoho
příležitostí pro jeho obyvatele a mladou generaci, která může svým
novým přístupem velmi mnoho změnit. „Karlovarský kraj je pro mě
osobně nádherný, plný krásné přírody, historie a možností na
cestování. Naší velkou výhodou je obrovský potenciál, který máme pro
sociálně-ekonomický růst. Karlovy Vary samostatně pak i pro
proměnu na příjemné metropolitní město,“ podotýká a věří, že i
společnost WITTE Automotive bude svým přístupem dělat maximum,
aby region pozitivně ovlivnila.

JIŘÍ GERNER – PLANT MANAGER AMPHENOL TUCHEL INDUSTRIAL
GMBH


